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Vragen van de leden Van Gerven en
Leijten (beiden SP) aan de ministers
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport en van Justitie over
orthodontisten die meer verdienen
dan het norminkomen. (Ingezonden
11 maart 2010)

1
Is het bericht waar dat orthodontisten
veel meer verdienen dan het
gemiddeld norminkomen?1

2
Wat is uw oordeel over dit nieuws dat
de inkomens van orthodontisten kan
oplopen tot 250.000 tot 600.000 euro
per jaar terwijl het norminkomen
140.000 euro per jaar bedraagt?

3
Hoe gaat u voorkomen dat
orthodontisten binnenlopen, doordat
zij in hun praktijk in plaats van de
gebruikelijke drie stoelen werken met
wel tien tot twaalf stoelen, hetgeen
ten koste gaat van de kwaliteit van de
geboden zorg? Dient niet een norm te
worden gesteld aan het aantal
stoelen per praktijk om kwaliteit te
kunnen garanderen?

4
Zijn de BV-constructies die
orthodontisten toepassen waarbij
aan de orthodontist als
grootaandeelhouder jaarlijks een
dividend wordt uitgekeerd van
gemiddeld 200.000 euro in uw ogen
maatschappelijk aanvaardbaar? Zo ja,
waarom? Zo nee, welke stappen bent

u bereid te nemen om aan dergelijke
constructies een einde te maken?

5
Is het mogelijk geld terug te vorderen
van orthodontisten die veel te veel
verdienen als het gaat om verzekerde
zorg in het basispakket? Zo nee,
waarom niet?

6
Vindt u niet dat bv-constructies met
als doel er financieel beter van te
worden verboden dienen te worden
als het gaat om hulpverleners als
orthodontisten en andere
specialisten? Zo nee, waarom niet?

7
Bent u bereid onderzoek te doen
naar financiële constructies van
specialisten en met regelgeving te
komen die dergelijke constructies
onmogelijk maakt? Zo nee, waarom
niet?

8
Is het waar dat voormalig
orthodontisten die zich om financiële
redenen uit het register hebben laten
schrijven toch deze titel bij hun
werkzaamheden blijven voeren?2 Wat
vindt u hiervan?

9
Is dit bekend bij de Inspectie voor de
Gezondheidszorg (IGZ) of de
Nederlandse Zorgautoriteit (NZa)? Is
het waar dat de IGZ en/of NZa deze
zaken niet zelf aanpakt of heeft
aangekaart bij het OM omdat zij
andere prioriteiten hebben? Zo ja,
acht u dit juist? Is hier niet sprake van

illegaal gedrag waartegen moet
worden opgetreden? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, hoe kan daartegen
worden opgetreden?

1 Het Financieele Dagblad, 8 maart 2010.
2 Het Financieele Dagblad, 9 maart 2010.
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